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ZÁPIS
 

z 2. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 12.3.2002
 
Přítomno dle prezenční listiny: 26 
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
1.    Změny ve studijních předpisech pro akademický rok 2002/2003
2.    Předběžná informace pror. Labíka o přípravě strukturovaného studia
3.    Rozpočet VŠCHT na rok 2002
4.    Různé

 
 

Ad 1)
Prorektor Labík zdůvodnil změny ve stávajících vnitřních předpisech "Studijní a zkušební řád VŠCHT Praha",

"Přijímání ke studiu a přijímací řízení na VŠCHT Praha" a "Stipendijní řád VŠCHT Praha" pro akademický rok
2002/2003. Návrh byl projednán pedagogickým výborem. Jeho předseda doc. Flemr konstatoval, že výbor doporučil
panu prorektorovi některé formulační úpravy, které byly akceptovány. Upravený návrh změn ve studijních předpisech
akademický senát schválil (24–0–0). Změny se promítnou i do příloh Statutu VŠCHT.

 
Ad 2)

Prorektor Labík informoval o přípravě strukturovaného studia. Seznámil AS s představou o harmonogramu prací,
který počítá s tím, že pro akademický rok 2004/2005 budou studenti přijímáni již do nově koncipovaného studia. V
blízké době svolá pan prorektor mj. schůzku se zástupci studentů v akademických senátech školy i fakult.
 
Ad 3)

Pan kvestor stručně komentoval návrh rozpočtu VŠCHT na rok 2002, se kterým byli členové AS předem
seznámeni. Konstatoval, že v letošním roce došlo ke snížení dotací. Návrh rozpočtu byl předem projednán
hospodářským výborem, který doporučil rozpočet přijmout a současně vyzval členy senátu k podrobnější diskusi.

Hlavní body diskuse se týkaly zejména:
·         možnosti ušetření financí přísnějším režimem při zadávání a přejímání řemeslnických prací; Doc.Voňka na základě

svých zkušeností navrhnul, aby byl buď zřízen odborný technický dozor (zkušený stavební technik), který by
dohlížel na zadávání, přejímání a fakturaci práce řemeslnických firem nebo alespoň aby bylo průběžně (jednou za
rok či za dva) prováděno porovnání cen různých řemeslnických firem za stejnou práci. Současný stav, kdy kontrola
rozsahu a kvality provedené práce i posuzování její ceny je ponecháno na laické kontrole pracovníků ústavu, je
nevyhovující. Zcela určitě to vede k předražování a škole unikají velké finanční částky. V každém případě by mělo
být každé pracoviště dopředu informováno o celkové ceně, aby se mohlo rozhodnout, zda uvedenou činnost
objednat či nikoliv. Kriticky se k současnému režimu při zadávání a přejímání řemeslnických prací vyjádřili i další
členové AS (doc.Flemr, doc.Fogl, Dr.Macková, Mgr.Tomanová a další).

·         možnosti navýšení částky na osobní náklady;  Bylo navrhováno hledat zdroje ke zvýšení částky na mzdy, např.
omezením či odkladem některých provozních nákladů (kartové centrum, rekonstrukce Carbon klubu, rozumná
redukce oprav budov a renovace poslucháren apod.). Bylo konstatováno, že nulový nárůst mzdových tarifů se bude
těžko obhajovat a alespoň symbolické zvýšení částky na osobní náklady o 3-4 %, tj. ca 8 mil. Kč, by bylo vhodné.
V diskusi vystoupili zejména doc.Valentová, RNDr.Janovská, Ing.Schreiberová, doc.Leitner a další.

·         vysvětlení částky určené pro výpočetním centrum;
·         vysvětlení částky určené pro knihovnu;
·         nákladů na nové logo školy;
·         vysokých částek na nákup počítačů pro některá pracoviště;
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·         připravovaného zvýšení kolejného;
·         situace ve financování menzy;
·         zavádění internetu na kolejích.
 

Po obsáhlé diskusi byl rozpočet v předložené podobě schválen (23–2–1) s tím, že předmětem dalšího jednání
bude ještě
·         rozdělení mzdových prostředků na jednotky,
·         konkretní zvýšení kolejného a termín od kdy bude uplatňováno s tím, že bude zachována předpokládaná částka

vybraného kolejného.
 
 
Ad 4)

4.1   Pan rektor požádal AS o vyjádření ke změně přílohy 7f  Organizačního řádu VŠCHT Praha (řízení SÚZ) v
souvislosti s tím, že VŠCHT spravuje od 1.1.2002 pouze menzu a koleje Volhu a Sázavu. AS vyjádřil se změnou
souhlas (25–0–1).

 
4.2   V souvislosti s úpravami vstupního vestibulu budovy A došlo ke zrušení nástěnky AS VŠCHT v této

budově. Informace o činnosti AS VŠCHT jsou zveřejňovány na webové stránce VŠCHT, pozvánky na zasedání budou
členům AS rozesílány elektronickou poštou. Veřejnost bude o termínech zasedání informována prostřednictvím
oznámení na webu školy. Aktualizovaná skupinová adresa členů AS VŠCHT je:  as-vscht2@vscht.cz
 

Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem.
 

 
Zapsala: M.Špicarová                                                                                   Za správnost: J.Fogl
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